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مطالبه پزشکیان از آموزش عالی در آیین آغاز سال تحصیلی

درآمدزایی دانشگاه ها باید بیشتر شود

رئیس جمهور: 
سیستم اداری با استادان برای حل مشکلات قرارداد ببندند

مسعود پزشـــکیان، رئیس جمهور در 
این مراســـم با بیان اینکه اگر امیدی 
یم به دانشـــگاه و  بـــه آینده کشـــور دار
لبتـــه  ا و  ســـت  ا ن  هیا نشـــگا ا د
صنعتگران و تولیدکنندگان هم بال 
بزرگی برای این کارند، گفت: »انتظار 
ما از دانشـــگاه این اســـت که کشـــور ما را در قله علم و تکنولوژی قرار 
دهـــد.« رئیس جمهـــور اظهار داشـــت: »آنچه که ما به دنبـــال آنیم و از 
یم، حل مشکلات و گره هایی است  دانشجویان و اساتید انتظار دار
یم. کسی که ذهن خلاقی دارد، توانمند است و  انگیزه  که در جامعه دار
کید  دارد و دلش می خواهد ایران را به عزت برساند و چشم انداز مورد تا
رهبری مبنی بر اول شدن ایران در منطقه را می تواند با تلاش و کوشش 
امکان پذیر کند.«  پزشـــکیان با بیان اینکه به عنوان یک ایرانی وقتی 
پیشرفت کشورهای خارجی را می بینم، برای من افت دارد و نمی توانم 
تحمل کنم که ما در این سطح باشیم و آنها در آن سطح، گفت: »باید 
تلاش کنیم مردم ما به جایی برســـند که از کســـی کمتر نباشـــیم؛ ما از 
کسی کمتر نیستیم. این که می گوییم وفاق داشته باشیم و دعوا نکنیم، 
مبنای فکری و باور من از کتاب و قرآن اســـت که با آن رشـــد کردیم.« 
کیـــد کـــرد: »یکی از عزیزان گفتند دانشـــگاه منابـــع کم دارد. در  وی تا
خارج منابع دانشـــگاه ها را دولت می دهد یا دانشـــگاه خودش درآمد 
گـــر بخواهیـــم  ؛ ولـــی بیشـــتر خـــودش درآمـــد دارد. مـــا ا دارد، هـــر دو
مشکلات مان را حل کنیم، باید استادان دانشگاه به ما کمک کنند 

تا مشکلات جامعه حل شود؛ قرارداد ببندند و کاری کنند که گره باز 
یم که می تواند  شـــود.«  رئیس جمهور با بیان اینکه اگر یک اســـتاد دار
مشـــکل مـــا را در این سیســـتم اداری حل کند، بـــا او قرارداد ببندیم تا 
یم؟ من  مشکل را حل کند، گفت: »در شهرستان ها مگر دانشگاه ندار
در دانشگاه بودم به دانشکده کشاورزی گفتم این وضعیت کشاورزی 
برازنده جامعه ما نیست؛ شما تئوری بلدید ولی در جامعه کار دیگری 
می کنند. بیایید ما زمین و مزرعه و آب بدهیم، دانشـــجو را به مزرعه 
ببریم تا تئوری را در عمل پیاده کند. همان کاری که الان دانشگاه های 
نسل سوم و چهارم می کنند.« پزشکیان خطاب به دانشجویان گفت: 
»به جای اینکه تئوری بخوانید، در عمل هم روش را در جامعه گسترش 
دهید و اصلاح کنید و هم درآمد کسب کنید. دانشجو هم یاد می گیرد 
و مهارت پیدا می کند. ما اکنون در ارتباط با مدیریت به دنبال اساتیدی 
هستیم که به ما روش مدیریت در سیستم را بگویند.« وی افزود: »ما 
یابی را  دل مان می خواهد بهترین کلاس و بهترین روش آموزشی و ارز
داشـــته باشـــیم؛ این کار را خواهیم کرد و شما می توانید در این کار به 
ما کمک کنید. اگر بتوانیم عدالت، روابط بین بخشـــی، مشـــارکت و 
تکنولـــوژی مناســـب را به هم وصل کنیـــم، می توانیم هرکاری دل مان 
خواست در این مملکت انجام دهیم و آن را حل کنیم.« رئیس جمهور 
ادامه داد: »در همه ادارات و دستگاه ها پیگیری خواهیم کرد تا هوای 
کسانی که در این مملکت ماندند و می خواهند کاری کنند را داشته 
باشیم. اگر این کار را بکنیم، دیگران هم می بینند که ما هوای علم و 

یم.« دانش و فرهیختگی را دار

وزیر بهداشت:
 به بازبینی در موضوع عدالت آموزشی نیازمندیم

 محمدرضا ظفرقندی، وزیر بهداشت 
نیـــز در ایـــن مراســـم بـــا بیـــان اینکـــه 
یـــم طبق روال مرســـوم ســـال  امیدوار
تحصیلـــی و اعلام نتایج کنکور اول 
مهرماه باشد که روند تحصیلی به هم 
نخورد و سازمان سنجش این کمک 
را در سال های آینده انجام دهد، گفت: »گرامیداشت، تکریم و اهمیت 
دانشـــگاه ها در علـــم، پیشـــرفت کشـــور در حـــوزه مســـائل سیاســـی و 
اجتماعـــی یـــک مطلب مهـــم و غیرقابل انکار اســـت. جنـــاب دکتر 
پزشـــکیان در همین دانشـــگاه در سال های دور یک حادثه ای در ۱۶ 
کمیت اعتراض داشـــتند، ســـه شـــهید  آذر اتفاق افتاد که به روند حا
گرانقدر تقدیم ملت شـــد و در ادامه در ۱۳ آبان در دانشـــگاه تهران و 
دانشگاه های کشور نیز شهدایی تقدیم انقلاب شدند.« ظفرقندی با 
بیان اینکه به همین خاطر برای همیشـــه این گونه حوادث و رفتارها 

در خاطـــر و یـــاد دانشـــگاه و علـــم باقـــی می ماند، اظهار داشـــت: »در 
دانشـــگاه های وزارت بهداشـــت ۲۴۵ هزار دانشجو که ۵۷ درصد آن 
زن هســـتند، تحصیل می کنند ولی در چهار ســـال گذشته نزدیک به 
۱۰۰ درصـــد افزایـــش ظرفیـــت داشـــتیم و این بـــدون تجویـــز و ارتقای 
زیرســـاخت ها و اساتید برای پیشرفت علمی در دانشگاه های علوم 
پزشکی بوده زیرا کیفیت تحصیل با جان مردم سر و کار دارد و باید 
زیرساخت ها را متعادل با ظرفیت های پذیرش دانشجو کنید تا آسیب 
بـــه جـــان مردم وارد نشـــود.« وی تصریح کرد: »انتظار می رود در بحث 
عدالت آموزشـــی و تحصیل بازبینی صورت گیرد. برای دانشـــجویان 
هوشمند و پرتلاش باید عدالت آموزشی را در ورود به دانشگاه ها تأمین 
کنیم، برای اینکه در مرزهای علمی باقی بمانیم دیپلماسی و روابط 
بین المللـــی علمـــی را ارتقا دهیم، باید بتوانیم با دانشـــگاه های معتبر 
جهـــان رفـــت و آمـــد و کنفرانس های علمی برگزار کنیـــم، در غیر این 

صورت دچار عقب ماندگی می شویم.« 

رئیس دانشگاه علوم پزشکی تهران: 
سیاست ها  به سمت اجرای الگوی استقلال در محیط های علمی و آموزشی برود

 سیدرضا رئیس کرمی، رئیس دانشگاه 
علوم پزشـــکی تهران گفت: »استقلال 
محیط های آموزش عالی امروزه به عنوان 
عامل موفقیت نظام های آموزشـــی در 
کشورهای پیشرفته محسوب می شود و 
اتخاذ سیاست هایی با هدف اجرای 
الگوی اســـتقلال در محیط های علمی و آموزشـــی می تواند به پیشرفت 

علمی و استقلال هرچه بیشتر کشور یاری برساند.« 
کرمـــی تصریـــح کـــرد: »یکی از راهکارهای اســـتقلال دانشـــگاه ها، ایجاد 

نظام مشـــارکتی در انتخاب ســـطوح مدیریتی اســـت که در این صورت، 
شایسته ســـالاری به نحـــو مطلوبـــی رعایت می شـــود. شـــیوه حکمرانی و 
مدیریت دانشـــگاه ها نقش مهمی در اســـتقلال این مراکز دارد.« او بیان 
داشت: »تقویت نهادهای نظارتی جهت ارزیابی عملکرد مراکز درمانی 
و پزشکان و تأمین حقوق بیماران فعالیت ها در این زمینه را مؤثرتر خواهد 
کرد. همچنین مسئله غیرواقعی بودن تعرفه ها منجر به مشکلات اقتصادی 
بسیار زیادی در مراکز درمانی، پرداخت بیشتر سهم از جیب مردم در تأمین 
هزینه های درمانی، افت کیفیت و کمیّت خدمات و تشدید مهاجرت 

درون و بیرون کشوری نیروی انسانی می شود.« 

تریبون هایی که در نهایت به دانشجویان رسید! 
یکی از بخش های مهم مراسم آغاز سال 
تحصیلی را باید حواشی دانشجویی 
آن دانســـت. حواشی ای که اولین آن را 
می توان نصب بنری در سردر دانشگاه 
تهـــران از ســـوی بســـیج دانشـــجویی 
دانســـت که روی آن نوشـــته شده بود: 
»خدا لعنت کند آن دست هایی را که تلاش کرده اند و می کنند که قشر 
جوان و دانشـــگاه ما را غیرسیاســـی کند.« بنری که نشـــان می داد نگاه 
تشـــکل های دانشـــجویی به عرصه دانشـــگاه آن است که بتوانند مانند 

سال های گذشته در اتفاقات سیاسی اثرگذار باشند.
 

درخواست دانشجویان از رئیس جمهور برای حضور
 در دانشگاه تهران به مناسبت روز دانشجو

حاشـــیه مهم دیگر این مراســـم هم باید درخواســـت دانشـــجویان برای 
صحبت رودررو با رئیس جمهور دانست؛ اتفاقی که درنهایت با موافقت 
رئیس جمهور علیرضا صفری، مسئول بسیج دانشجویی دانشگاه تهران 
به نمایندگی از درخواســـت کنندگان پشـــت تریبون قرار گرفت و گفت: 
»انجمن دانشجویان مستقل دانشگاه تهران، مجمع عدالتخواه دانشگاه 
تهران و بسیج دانشجویان نامه ای خدمت رئیس جمهور ارسال کردند. 
حدود یک هفته است پیگیریم که در این برنامه تشکل های دانشجویی 
و شورای صنفی تریبونی برای شنیده شدن داشته باشند.« وی ادامه داد: 
»سردر دانشگاه تهران این جمله نوشته شده است که خدا لعنت کند 
دست هایی که می خواهد دانشگاه و جوانان ما را سیاست زدایی کند 
و این جمله صریح رهبر معظم انقلاب در دهه ۷۰ اســـت. من در اینجا 
نمی خواهم نطق تشـــکل باشـــم و می خواهم بگویم از دانشگاه صیانت 
( در دانشگاه  کنید.« وی از رئیس جمهور خواست در ۱۶آذر )روز دانشجو
تهران حاضر شود و صدای تشکل های دانشجویی را بشنود. همچنین به 
درخواست از وزیر علوم برای برگزاری جلسه ای با نمایندگان تشکل های 

دانشجویی اشاره کرد. 

فرایند شناسایی نخبگان در کشور ما به درستی تعریف 
نشده است 

در بخش دیگری از این مراســـم نیز افشـــین راهداری، دانشجوی دکتری 
شیمی پشت تریبون قرار گرفت و به نمایندگی از طرف دانشجویان گفت: 
»امروز در آغاز سال تحصیلی جدید گردهم آمده ایم تا فصل جدیدی از 
یادگیری را آغاز کنیم. ما آماده ایم تا با همکاری و همفکری در راســـتای 

تحقق اهداف عالی کشور گام برداریم.« 

راهداری اظهار داشت: »یکی از مهم ترین چالش های کشور مهاجرت 
نخبگان است؛ برای تربیت نیروی انسانی که سرمایه های انسانی کشورند 
میلیاردها دلار هزینه می شود و با مهاجرت آنها ۱۵۰ میلیارد دلار ضرر به 

کشور وارد می شود.« 
وی بیان کرد: »مهاجرت به دلایل مختلفی انجام می شود، یکی از آنها 
عدم شایسته سالاری است و دانشجویان و نخبگان احساس می کنند 
شایسته سالاری در کشور رعایت نمی شود. مهم ترین اصل در این زمینه 
شفاف ســـازی روال هاســـت.« این دانشـــجوی دکتری شیمی بیان کرد: 
»نداشـــتن چشـــم اندازی برای آینده، شـــرایط اقتصادی شکننده، نبود 
امکانات پژوهشـــی، امکانات و تســـهیلات رفاهی و نبود زیرساخت ها 
مشـــکلات بســـیاری را برای دانشـــجویان کشـــور به وجود آورده اســـت.« 
وی اظهـــار داشـــت: »مهم تریـــن نیـــاز کشـــور فضـــای بانشـــاط و خلاق 
دانشگاه هاســـت و ایجاد فضای پویا و خلاق که در فرمایشـــات رهبری 
نیز بوده است، جز با کانون ها و انجمن های علمی و مشارکت دانشجویان 

و اساتید میسر نخواهد بود.« 
 این نماینده دانشجویان تصریح کرد: »چالش دیگر نوع همکاری بنیاد 
ملی نخبگان با نخبگان کشور است. فرایند شناسایی نخبگان صحیح 
نیست و صرفا با درنظر گرفتن تست و معدل نمی توان نخبه پرورش دهیم 
یا آنها را شناسایی کنیم و باید سیستم های شناسایی هوشمند جامع 
باشد.« وی افزود: »باید از نخبگان حمایت مالی و معنوی صورت گیرد 
تا به تحقیق بپردازند و نباید برای حداقل زندگی دست به هر شغلی بزند.« 
راهداری تصریح کرد: »باید با ایجاد شبکه های ارتباطی علمی و عملی، 
ارتباط نخبگان با صنعت افزایش یابد و ایجاد شبکه بین المللی برای 
 انگیزه نخبگان نتیجه اثربخشی خواهد داشت.« وی با بیان اینکه نکته 
مهم که آینده دانشگاه و جوانان را تحت تاثیر قرار دهد، عدالت آموزشی 
و دسترسی به امکانات آموزشی است، افزود: »توجه نکردن به این معضل 

موجب مشکلاتی در راهیابی افراد به دانشگاه است.« 
نماینده دانشـــجویان با اشـــاره به چالش ها و مشـــکلات آموزش عالی 
گفت: »مهاجرت نخبگان به این معنی نیست که به آینده کشور توجه 
ندارند. ما دانشجویان الگوی افتخارآفرینی در عرصه علم و مقاومت 
داریم و نمونه آن شـــهید خلبان غفور اســـت که گفته بود دوســـت دارم 
کفنم پرچم کشور باشد.« وی در پایان گفت: »سخن آخر من به شعار 
رئیس جمهور که گفتمان ملی است، مربوط می شود. با توجه به شرایط 
فعلـــی کشـــور رئیس جمهور به درســـتی این مطلب را مطـــرح کرده اند و 
اقدامات شایسته ای را برای تحقق آن انجام داده اند. ما برای داشتن این 
روحیه تشکر می کنیم و امیدواریم اقدامات جدی برای تکریم جایگاه 

دانشجویان داشته باشند.«

وزیر علوم: 
کل بودجه آموزش عالی ایران از بودجه یک دانشگاه برتر دنیا کمتر است

حســـین سیمایی، وزیر علوم نیز در 
این مراسم گفت: »گاهی از دانشگاه 
انتقاد می شـــود چرا در رتبه مطلوب 
قـــرار ندارد یا چرا از قافله علم عقب 
مانده است. می خواهم دانشگاهیان 
را با رزمندگان دفاع مقدس مقایسه 
کنم. آن زمان در یک کلام، ابزار و تجهیزات ما تناسبی با ابزار جنگی 
صـــدام نداشـــت ولـــی رزمندگان ما بـــا توکل به خـــدا تحت هدایت 
ک کشـــور از  امـــام)ره( دشـــمن را بـــه زانو درآوردند و یک وجب از خا
دســـت نرفت. امروز نیز دانشـــجویان از نظر تأمین مالی در تنگنایند 
اما چراغ تعلیم و تعلم روشن، چراغ آزمایشگاه ها و کتابخانه ها روشن 
ی افزود: »دانشگاه ما به شدت نیازمند توجه بیشتر است.  است.« و
ی هایی که در کشـــور وجود  کنون و در فصل بودجه با تمام دشـــوار ا
دارد بایـــد بـــه بودجه دانشـــگاه ها توجه کـــرد. معتقـــدم هزینه کرد در 

ی اســـت.« وزیر علوم با بیـــان اینکه تمام  دانشـــگاه ها ســـرمایه گذار
بودجه آموزش عالی کمتر از سه درصد بودجه کل کشور است، افزود: 
یم برای کل آموزش عالی کمتر از  »بودجه ای که در آموزش عالی دار
بودجه یک دانشگاه برتر در دنیاست. سهم آموزش از تولید ناخالص 
گر بخواهیم بودجه امروز را با ارز خارجی  داخلی بسیار پایین است. ا
یم. اما  بســـنجیم؛ امـــروز تقریبـــا ۵۰ درصـــد بودجـــه ســـال ۱۳۹۰ را دار
دانشگاهیان واقعا امیدوارند و انتخابات امید تازه ای دمیده است. 
حمایـــت دانشـــجویان از رئیس جمهـــور و دولـــت چهاردهم نشـــان 
می دهد به مســـئولیت خود در قبال جامعه، صنعت و بحران های 
کشـــور واقفند.« ســـیمایی گفت: »دانشگاهیان به جد می کوشند از 
ی عقب نمانند. ما در این دوره با جدیت به دنبال ترمیم  قافله نوآور
معیشـــتیم. کارهای خوبی انجام شـــده ولی رئیس جمهور گفتند تا 
ی انجام نشـــده، اعلام نکنید. انصافا گام های خوبی برداشـــتیم  کار

تا معیشت استادان و کارمندان عزتمندانه باشد.«

رئیس دانشگاه تهران: 
امروز با چالش جدی کمبود منابع مالی مواجهیم 

حسین حسینی، رئیس دانشگاه تهران 
با اشاره به فرمایشات مقام معظم رهبری 
گفـــت: »ایشـــان ســـه آرمـــان مهـــم 
دانشجویی را ذکر می کنند؛ علم آموزی 
و  عدالتخواهـــی  علـــم،  تولیـــد  و 
آزاداندیشی و آزادیخواهی. دانشگاه ها 
بـــرای تحقـــق این ســـه آرمان مهم نیازمند ایجاد محیـــط امن و آرامند. 
بنابراین انتظار این است برای تربیت خلاقیت، قوه نقد و نقد پذیری 
در کشور فراهم شود. نتیجه فضای مساعد و پرشور و نشاط در دانشگاه، 
تقویت سرمایه اجتماعی و مشارکت دانشگاهیان در حل مسائل کشور 
است. در گذشته دانشگاه در دوره هایی که دارای فضای مساعد برای 
تحقق این ویژگی ها بود، ســـرزنده و بانشـــاط تر بوده است.« حسینی با 
اشاره به اهمیت سرمایه های انسانی گفت: »امروزه سرمایه های انسانی 

پیشران اصلی پیشرفت و توسعه کشور محسوب می شوند و حفظ و 
صیانت از این سرمایه مهم است. یکی از مشکلات جدی حال حاضر 
مهاجرت نخبگان اســـت که هزینه های جبران ناپذیر به بار می آورد. 
مهاجرت دلایل مختلفی دارد و برای حفظ سرمایه باید اقداماتی برای 
تکریم نخبگان مانند مشارکت در فرایند تصمیم گیری و رعایت عدالت 
برای بهره مندی از فرصت ها انجام شـــود.« وی توضیح داد: »در حال 
حاضر دانشگاه ها با چالش جدی در مورد منابع مالی خود مواجهند، 
به خصوص دانشگاه های قدیمی با فرسودگی تجهیزات، ساختمان ها 
و کمبود آزمایشگاه ها روبه رویند و این موجب شده آنچنان که شایسته 
است نتوانند کارکردهای خود را در ارتباط با پژوهش انجام دهند.«رئیس 
دانشگاه تهران در پایان گفت: »دانشجویان که امید و جان سرزمینند 
شایسته توجه و حمایت بی دریغند و امیدواریم سال تحصیلی پیش 

رو سرشار از خلاقیت و شور زندگی باشد.« 

استاد علوم پزشکی دانشگاه تهران: 
برای نقش آفرینی دانشگاه ها در گام اول نیازمند حل بحرانیم

 ، در این مراســـم مجتبی ســـالاری فر
اســـتاد قلب و عروق دانشگاه علوم 
پزشـــکی تهران با بیان اینکه جهت 
حـــل بحران هـــای بـــزرگ کشـــور در 
ی، آب،  حوزه هـــای مختلـــف انـــرژ
یســـت، آموزش، جمعیت،  محیط ز
، شکاف بین نسلی و مناطق همیشه  سلامت، نابرابری اقتصادی، فقر
محـــروم، دانـــش و دانشـــگاه با صلاحیت ترین نهاد کشـــورند، گفت: 
»برای جلب همکاری دانشـــگاه نیازمندیم که دانشـــگاه خود دچار 
بحـــران نباشـــد. در همیـــن راســـتا اولین بحـــران دانشـــگاه رابطه بین 

دانشگاه وبروکراسی، دانشگاه وصنعت و دانشگاه وجامعه است که 
باید اصلاح شـــوند.« او ادامه داد: »شـــرکت های دانش بنیان در آغاز 
راهند و در بخش پزشکی و بهداشت درمان علی رغم ادغام آموزش 
و پژوهـــش در درمـــان و بهداشـــت، هنوز جامعه محور نشـــده ایم و تا 
یم و این همگرایی باید  یادی در پیش دار رســـیدن به این نقطه راه ز
یم دانشـــگاه تنها ســـاختمان،  ادامـــه پیـــدا کند. همـــگان اذعان دار
تجهیـــزات و آزمایشـــگاه نیســـت، بلکـــه اعضـــای هیئت علمـــی و 
گر دانشجویان  دانشـــجویان ســـرمایه های اصلی یک دانشگاهند و ا
نخبـــه دانشـــگاهی را قبول نکنند، هویت دانشـــگاه برتـــر بودنش را از 

دست می دهد.« 

رتبه برتر کنکور علوم انسانی: 
 مصوبه کنکور عادلانه نیست

 در اینجا بد نیســـت گریزی هم بخش پایانی این مراســـم و حاشـــیه 
ی به میان  آن داشـــته باشـــیم که باعث شد باز هم پای مصوبه کنکور
کبـــر قنادیزدی، رتبه برتر کنکور علوم انســـانی با  کـــه علی ا بیایـــد؛ چرا
قرارگیری در پشـــت تریبون این مراســـم، از مصوبه کنکور شورای عالی 
انقـــلاب فرهنگـــی انتقاد کـــرد و گفت: »از رئیس جمهور درخواســـت 
می کنم این مصوبه ناعادلانه و غیرفنی را بازنگری کنند و حذف این 
مصوبه بهترین هدیه برای ما نخبگان به شـــمار می رود. ضمن اینکه 
خانواده ها و مردم از این مصوبه ناعادلانه نگرانند و نباید نســـبت به 

خشم و نگرانی مردم بی تفاوت باشیم.« 
یان و  کـــه بـــرای ســـخنرانی دانشـــجو کش وقوس هایـــی  درنهایـــت 
سخت گیری در دادن تربیون به تشکل های دانشجویی در این دیدار 
ایجاد شد، به سوژه مهمی برای رسانه های حاضر در این مراسم تبدیل 
شد تا جایی که وزیر علوم در حاشیه این مراسم در جمع خبرنگاران 
حاضر و درباره اش گفت: »همه تشکل ها به عدالت و بدون تبعیض 
باید تریبون داشـــته باشـــند و فرصت مناسب آن نیز روز ۱۶ آذر است. 
امروز جشـــن شـــروع سال تحصیلی است، در این روز همیشه و طبق 
سنت ۴۰ساله استادان، مدیران دانشگاهی، رتبه های برتر دانشگاهی 
و خانواده های آنها حضور داشـــتند. هر جلســـه ای اقتضائاتی دارد، 
کارمندی، دانشجویی و استادی جلسات جدا دارد و محترمانه برگزار 
یم و اگر بخواهیم به همه تشکل ها  می شود. ما ۱۶ تشکل دانشجویی دار

یم. اما معمولا  تریبـــون بدهیـــم باید نصـــف روز را در اختیار آنها بگذار
بقیـــه حضار با چنین جلســـاتی همراهی نمی کنند. بنابراین جلســـه 
دانشجویی باید مختص او باشد، زیرا استادان و مدیران دانشجویی 
دغدغه و مســـاله مشـــترک با دانشجو ندارند.« سیمایی صراف اظهار 
داشت: »قطعا ۱۶آذرماه همه مدیران دانشگاهی در صحن دانشگاه ها 
کنون نیز معاونت  حضـــور دارنـــد و افراد می توانند صحبت کننـــد، تا
فرهنگی و دانشجویی جلسات متعددی با دانشجویان داشته است. 
ی با همه مشـــغله ای که داشـــتند در  امروز شـــاهد بودیم رئیس جمهور
این مراسم حاضر شدند اما متاسفانه دیدیم چه وقایعی رخ داد.« وزیر 
علوم مطالبات دانشجویی را یک فرصت و ظرفیت برشمرد و گفت: 
گذار شـــود، به دنبال  »معتقدیم کار دانشـــجو باید به خود دانشـــجو وا
یم با منابع موجود  توســـعه نشـــاط و شادابی در دانشـــگاه ایم و امیدوار
بهترین خروجی ها را داشته باشیم.« سیمایی صراف خاطرنشان کرد: 
»همـــه مـــا در خدمت مردمیم، رئیس جمهور روزانه ۱۷ تا ۱۸ ســـاعت 
کار می کنـــد و مـــا نیـــز کمتر از ۱۵ ســـاعت کار نمی کنیـــم و همه اینها 
به خاطر رشـــد علم و توســـعه دانشگاه و رفاه دانشجو و استاد است و 
یم. به ما فرصت دهند، الان یک ماه، یک  کار شـــخصی در دفتر ندار
ماه و نیم است که مستقریم و با توجه به مطالباتی که امروز مطرح شد 
یابی شـــود و به وجدان خودمان رجوع کنیم که در این  لازم اســـت ارز

ی انجام شده است.«  یک ماه، یک ماه و نیم چه کار

دانشگاه تهران روز گذشته مانند رسم بسیاری از سال ها، به مناسبت آغاز سال تحصیلی در دانشگاه ها میزبان رئیس جمهور و وزرای علوم و بهداشت 
بود تا از این طریق در فرصتی چند ساعته، هم دانشجویان پای صحبت های بدون واسطه مسئولان اجرایی کشور بنشینند و هم مجالی برای طرح برخی 

از موضوعات از زبان دانشجویان فراهم شود. در ادامه چکیده ای از صحبت ها و اتفاقات این روز را مورد بازخوانی قرار دادیم که در ادامه می خوانید.


